
Møde i Stenrevsgruppen Hou MAN 15 MAJ 2023 kl 1700 på HMI 

 

1. Formidling. 

Kasper, Simon og Lars laver oplæg. 

Vi spørger derefter Veluxfonden, om der må tages ca 50.000 fra vores tildelte midler. 

Vi laver selv optagelser under vand. 

Vi forventer også noget fra Aarhus Universitet sidst på måneden. 

2. Nyt tilbud fra Encon <-> sten fra landmænd. 
Søren kontakter vognmand Werner Frank for at få den billigste løsning for hver enkelt 

stenstak ved landmændene. 

 

3. Vesta Fjord oplæg (kort over rev 2 og 3). Det vil være billigere at vente med rev 1 til 
næste runde (aug. sept eller i 2024). 

Vi ser når vi har fået lagt rev 2 og 3 ud. 
Udlægning forventes nu at begynde med en uges varsel i slutning maj. 

4. Info om afmærkningsbøjer. 
Jacob bestiller bøjer mv. 
4 stk. 2 til hver af rev 1 og 2 samt to små rød og grøn til rev 3. 
Vesta Fjord har tilbudt to betonankre på hver ca 1 tons. 
Vesta Fjord kan udlægge. 

5. Navne til revene. 
Følgende blev foreslået: 

Dyngbyrevet, 

Egmontrevet og 

Marinarevet. 

Er der andre forslag? 

Vi bør få indhentet pris på en sten til hvert rev med indristet navn. 

 

6. Forankrings plan for revene for eftertiden (herunder: fredning af rev, løbende 
monitorering, infoskilte, forpligtelses aftale med Odder Kommune, udsætning af bøjer). 

Mathis undersøger hvordan vi kan få revene fredet for fiskeri. Der kan søges indfo ved 
Vejle Fjord projektet. 
Kåre udarbejder forslag til informationsskilte. Der kan her også søges info ved Vejle Fjord. 

7. Sparring med Vejle Fjord projektet. 
Som oplæg inden møde med Veluxfonden ONS 07 JUN kl 1100 bør vi høre Vejle Fjord 

vedr. monitorering, fredning, hvad de har fået ud fa 5 mill, pris på sten fra Norge, 

forankring, formidling mm. 

  

8. Økonomi, betalinger, revisor. 
Kåre foranstalter at vi får professionel revisor, Jens Schartau. Samt forhører sig vedr. 
sikkerhed for vores konto. 
Det godkendtes, at der blev mageskiftet nogle få sten med Høfdeholderne. 

9. Kommende Velux Fond møde, onsdag d. 7. juni. 
Søren og Erik deltager. Alle er velkomne. 

Oplæg fra Kasper og Simon skal være klar. 

Keld fremviser en undervisningsbog til Kasper og Søren. 

Milepælsplan skal være opdateret. 

 



 

10. Næste møde 

TIR 30 MAJ kl 1930 på HMI. 

Keld spørger Mads Fjeldsø fra Vejle om denne kan deltage (evt. virtuelt) (alt. ONS 31 

MAJ). 

11. Evt. 

Palle Holsten vil gerne have en marin naturpark. Vi savner et lidt klarere formål. 

Vi kan tænke over det og give forslag. 


